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 פרוטוקול

 מן המניין מועצת עיר קרית אתאישיבת 

 (6201.4.20) ותשע" ניסן' ביב,  רביעיביום 

 
 :וכחיםנ

 רה"ע  -   מר יעקב פרץ

 מנכ"ל -   מר בני חזן

 סגן ראש העיר -  מר אברהם מועלם

 חבר מועצת עיר -   מר ציון אסולין

 חברת מועצת העיר -  עו"ד עטרה ברגר מירב

 חבר מועצת העיר -   ודהמר הרצה יה

 חברת מועצת העיר -  עו"ד עדנה שטרניק

 חבר מועצת העיר -   מר איגור קמר

 חבר  מועצת העיר -   עו"ד יורם צברי

 מהנדס העיר -   מר שמעון דניאל

 עוזרת רה"ע -  גברת סימה הירשל

 סגן ראש העיר -   מר אריה מיזלס

 -   עו"ד יוסף סגל

 זבריתג -  גב' אסתר אברמסון

 חבר מועצת העיר -   מר מתי אבני

 חבר מועצת העיר -   מר עופר ברבי

 חבר מועצת העיר -  עו"ד סימון מושיאשוילי

 מבקר העירייה -  עו"ד אלישע שלם 

 

שלום לכולם וחג שמח. כולנו פה, אנחנו נוותר על הברכות כאן בישיבה  :ע. פרץ, רה"ע

פותח את הישיבת מועצת הפורמלית הזאת ונעשה את זה שם. אז אני 

וועדת ל העיר שמן המניין. ועל סדר היום יש לנו החלטות כספים ש

הגדלת תב"ר חיזוק מבנים מפני רעידות רעדה בבית הספר  .הכספים

והפירוט הוא שההשתתפות עם משרד ₪  500,000'אולפנית שחם' בסך 

פתיחת תב"ר הקמת גן ילדים בקרית בנימין על סך החינוך. ויש לנו 

וזה מהקרנות הרשות, במימון קרנות הרשות, עד שנקבל את ₪  1,200,000
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התקציב, אנחנו לא רוצים לאבד לוח זמנים, אנחנו לא נגיע לספטמבר עם 

גן ילדים, אנחנו צריכים גן ילדים בקרית בנימין. אז אנחנו מאמינים שתוך 

התקציב ואז נעשה זיכויים וכו' וכו'. זהו, זה בינתיים.  כדי תנועה נקבל את

מי בעד? תודה רבה, פה אחד. ואנחנו נצא החוצה ככה עם כל האנשים 

  שמשתתפים פה. אז חג שמח ותודה רבה. הישיבה נעולה.

 סוף ההקלטה


